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Vad händer i Viskaforsbygdens Ortsråd? 
 
Full aktivitet 
Inledningsvis kan noteras att på Ortsrådets möten innehåller rapporterna från Seglora, 
Svaneholm, Kinnarumma och Rydboholm hög aktivitet. Allt från midsommarfirande, biokväll 
och tipspromenader till föredragskvällar och julmarknad. Fritidsgården i Viskafors har under 
hösten varit välbesökt. Verksamheten har utökats med aktiviteter både i simhallen och i 
idrottshallen. En positiv utveckling. 
 
Viskaforsbygdens dag 
Även i år blev det en succé. Många föreningar och företag på plats. Ett försök att uppskatta 
antalet besökare landade på ca 800. Hoppborgarna på SE-vallen var fullbelagda. 
Musikunderhållning med hög klass. Nyheten med vuxentält och ungdomstält slog väl ut. Tack 
till alla ni som kom och ni som presenterade er verksamhet och medverkade till ett lyckat 
resultat. Slutligen tror jag alla ställer sig bakom ett JÄTTETACK till Maria och hennes 
arrangörsgäng. Strongt jobbat! 
 
Julmarknaden 
Det var andra gången som Ortsrådet arrangerade julmarknad i Viskafors. 
Julmarknaden bestod av ett stort antal utställare på Viskafors torg, alltifrån lotter, fina varor 
till salu, hembakt, företag och föreningar. Det bjöds på glögg, pepparkakor och korv med 
bröd. Vi fick lyssna på julens sånger av kören Gaudium, trubadur Pelle Larsson med son stod 
för musikalisk underhållning och Borås Lucia med följe besökte oss. 
Viskafors konstklubb anordnade utställning i Friskafors och Svenska Kyrkan hade café och 
aktiviteter i Kyrkligt Centrum.  
Insamlingen till Ukraina är i nuläget uppe i knappt 9000 kr. 
Tack alla medverkande och alla härliga besökare för att ni hjälpte till att sprida julstämning i 
bygden med oss!  
 
Lovpengen 
Under hösten har vBytes fått stöd dels retroaktivt med 2000 kr för LAN i februari dels 5000 kr 
för studiebesök på världsarvet Grimmetons radiostation dels ock 5000 kr till höstens LAN. 
FMCK fick 5000 kr för ett Lisebergsbesök. 
Vi hoppas att övriga föreningar skall ta chansen att söka. Det handlar om alla lov. 
 
Projektstöd 
Kinnarumma hembygdsförening har fått stöd för vägskyltning. Nu har Trafikverket skyltat 
”Hembygdsgård” från båda hållen. 
Svaneholms byalag har fått stöd för asfaltering av basketplan. 
Tillsammans med Rise har Ortsrådet lämnat in en ansökan till Vinova om ett projekt om hur 
vi kan bygga en starkare Viskaforsbygd genom att stimulera till aktiviteter och social 
sammanhållning. Tyvärr fick Vinnova nedskärningar i sin budget och kan därmed inte bidra 
till projektet. Vissa delar av de tankar som finns i projektet hoppas vi dock kunna genomföra 
med egna medel. 
 
Vi hoppas på att det kommer in fler intressanta projekt! 
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Möte med Tekniska nämnden 
Den 24 oktober träffade Ortsrådets styrelse Tekniska nämndens ordförande, vice ordförande 
och förvaltningschef. Vid mötet diskuterades följande frågor: 

• Trafiksäkerhetsfrågor och övergångsställen i Rydboholm 

• Cykelvägen från Fagersberg till Kinnarumma 

• Tillgänglighetsanpassning av busshållplatser 

• Pendelparkering 

• Hur kan vi skapa en snabbare och effektivare kommunikation mellan Ortsrådet och 
Tekniska nämnden 

 
Andra aktuella frågor 

• Kommunstyrelsen har antagit en strategi för Viskaforsbygdens utveckling. Vi kommer 
att ha stort fokus på denna och bevaka att kommunen vidtar åtgärder för att 
genomföra de tankar som finns i planen. 

• Ny idrottshall 

• Mobil alternativt fast scen på torget 

• Komplettera busstrafiken med anropstaxi i glesbygd 

• Stöd till äldre genom exempelvis ”ringservice” 
 
Frågor eller synpunkter? Kontakta! 
Michael Flodhag (ordförande) Mail: ortsrad.viskafors@outlook.com 
Maria Erixon (v. ordförande) Mail: mariaerixon82@gmail.com 
 
 
Vid den digitala pennan 
Jan-Åke Brorsson 
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